

## Protokoll styremøte 2 18-19 i Akershus Bygdeungdomslag

**Sted:** Grønt Fagsenter, Hvam

**Dato:** 23. april 2018

**Tid:** Klokken 18.30

**Beverting:** Sissel

**Tilstede:** Jorunn Bogstad, Kjersti Bogstad, Maja Aas, Anne Margrethe Elton, Sissel Strøm, Kristine Tveit, Amalie Trandem, Jørgen Klaseie (forlot møtet kl. 20.55), Terje Romsaas og Kristine Østby

**Forfall:** Hedda Trandem, Hjalmar Nordby, Marie Tveit og Ingrid Grene Henriksen

**Møteleder:** Jorunn Bogstad

**Referent:** Kjersti Bogstad

**Saksrekkefølge:** 1.18 - 2.18, 3.18 - 17.18, 13.18 - 5.18, 7.18, Eventuelt (valgkomite) - 9.18 - 4.18 - 8.18 - 10.18 - 11.18 - 6.18 - 20.18 - 22.18

<b>Sak 1.18</b>	<b>Godkjenning av innkalling og sakliste</b>	<b>Jorunn</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Innkalling sendt ut 16.04 og påminnelse ble sendt på SMS 22.04	
<b>Forslag til vedtak</b>	1.18 Fylkesstyret godkjenner innkalling og sakliste	
<b>Vedtak</b>	<u>1.18 Fylkesstyret godkjenner innkalling og sakliste</u>	

<b>Sak 2.18</b>	<b>Godkjenning av protokoll</b>	<b>Jorunn</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Protokoll etter styremøte nr. 1 ble sendt ut 20.03.18	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner protokoll fra det 1.styremøtet 18-19	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret godkjenner protokoll fra det 1.styremøtet 18-19</u>	

<b>Sak 3.18</b>	<b>Referatsaker</b>	
<b>3.1 A</b>	Akershus Bondelag	Terje
<b>3.1 B</b>	Akershus Bygdekvinnelag	Jorunn
<b>3.3</b>	AU	Jorunn
<b>3.4</b>	Norges Bygdeungdomslag	Kristine
<b>3.5</b>	Lokallagsrunde	
<b>A</b>	Aurskog-Høland	Sissel
<b>B</b>	Christiania	

<b>C</b>	Eidsvoll	Jorunn
<b>D</b>	Enebakk	Hjalmar
<b>E</b>	Frogn og Nesodden	Jørgen
<b>F</b>	Gjerdrum	Anne Margrethe
<b>G</b>	Hurdal	Anne Margrethe
<b>H</b>	Kråkstad/Ski	Kjersti
<b>I</b>	Nannestad	Amalie
<b>J</b>	Nes	Amalie
<b>K</b>	<del>Nittedal/Hakadal</del>	Hjalmar
<b>L</b>	Skedsmo	Maja
<b>M</b>	Sørum	Kjersti
<b>N</b>	Ullensaker	Kristine
<b>O</b>	Vestby	Kjersti
<b>P</b>	Ås	Sissel
<b>Elementer fra debatten</b>	Kommet inn ni søknader til LS fondet så langt i 2018. Mange lokallag sliter med lite respons og dårlig motivasjon, som medfører lite aktivitet. Må få til en energiboost på lokallagssamling.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar orienteringssakene til orientering</u>	

<b>Sak 4.18</b>	<b>Organisatorisk arbeid</b>	<b>Kjersti</b>
<b>4.1</b>	<b>Orientering om nemndsarbeid</b>	
<b>Innspill fra debatten</b>		
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>4.2</b>	<b>Nemnder i Akershus BU 2018</b>	
<b>A</b>	Organisatorisk utvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>• Anna Aaby</li> <li>• Frøydis Lystad</li> <li>• Aurora Halvorsrud</li> </ul>	Kjersti
<b>B</b>	Bygdepolitisk utvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>• Henrikke Raasok</li> <li>• Fredrik Klaseie</li> </ul>	Maja
<b>C</b>	Tevlingsnemd	Marie

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Live Grøndahl</li> <li>• Karoline Bjørnholt</li> <li>• Marie Tveit</li> <li>• Martine Ringereide</li> </ul>	
<b>D</b>	Nybrottsnemnd <ul style="list-style-type: none"> <li>• Jørgen Klaseie</li> <li>• Lasse Johansen Richardsen</li> <li>• Svend Harald Kvarme</li> </ul>	Hjalmar
<b>E</b>	Aktivitets- og kulturnemnd <ul style="list-style-type: none"> <li>• Peder Bjørtomt</li> <li>• Håkon Bjørnholt</li> <li>• Hans Anders Elton</li> <li>• Kristine Tveit</li> <li>• Anne Marte Kvarme</li> </ul>	Sissel
<b>F</b>	Infonemnd <ul style="list-style-type: none"> <li>• Andreas Jensen</li> <li>• Anniken Dølerud Laache</li> <li>• Ingeborg Svarstad</li> <li>• Birte Østby</li> </ul>	Amalie
<b>Elementer fra debatten</b>		
<b>Forslag til vedtak</b>	De framlagte nemndene godkjennes for arbeidsåret 2018-2019	
<b>Vedtak</b>	<u>De framlagte nemndene godkjennes for arbeidsåret 2018-2019</u>	
<b>4.3</b>	<b>Lokallagssamling 22. mai</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Ferdig workshop fra NBU. Prøve å leie et lokale som ligger i Skedsmo-området.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret arrangerer lokallagsamling 22.mai, med to bolker; økonomi og workshop.	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret arrangerer lokallagsamling 22.mai, med to bolker; økonomi og workshop. Kjersti leier lokale</u>	
<b>4.9</b>	<b>Oppfølging av lokallag</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Blir opprettet felles google docs mappe, hvor skjemaer legges inn. Det skal være fylt inn kvelden før styremøte kl. 20.00	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner dokumentet «retningslinjer for lokallagskontakter i Akershus» og «skjema for å kontakte lokallag», og tar i bruk disse med umiddelbar virkning.	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret godkjenner dokumentet «retningslinjer for lokallagskontakter i Akershus» og «skjema for å kontakte lokallag», og tar i bruk disse med umiddelbar virkning.</u>	

<b>Sak 5.18</b>	<b>Bygdepolitisk arbeid</b>	<b>Maja</b>
<b>5.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>		
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>	
<b>5.2</b>	<b>Uttalen «Et steg i feil retning»</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>		
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret godkjenner uttalen «Et steg i feil retning», og sender den til aktuelle medier. Bygdepolitisk nemnd skriver en uttale som vedtas på fylkesstyremøte i juni.	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret godkjenner uttalen «Et steg i feil retning», og sender den til aktuelle medier. Bygdepolitisk nemnd skriver en uttale som vedtas på fylkesstyremøte i juni.</u>	

<b>Sak 6.18</b>	<b>Økonomi</b>	<b>Anne Margrethe</b>
<b>6.1</b>	<b>Orientering om økonomien</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Fått bankkort, og dette fungerer. Fakturert tevlingsbestikk til Eidsvoll. Må bestille nytt bestikk. Prisen stiger neste år så bestiller opp et bra parti nå. Anne Margrethe bestiller 120 stk. kniver og 100 gafler og 100 skjeer.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning. Anne Margrethe bestiller 120 kniver, 100 skjeer og 100 gafler til tevlingspremier.</u>	

<b>Sak 7.18</b>	<b>Aktivitet og kultur</b>	<b>Sissel</b>
<b>7.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Fullføre arbeidet med mal til oppsett av ABU hallen. Beach tema på årets Landsstevne	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>7.5</b>	<b>ABU til Urbane totninger</b>	

<b>Elementer fra debatten</b>	600 kroner per pers for billett og buss. Buss koster 7700 kroner pluss nattillegg til sjåfør for buss.
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering, og Sissel booker Charterbuss.</u>

<b>Sak 8.18</b>	<b>Tevling</b>	<b>Marie</b>
<b>8.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Må bestille opp bestikk (Anne M) og diplomer (Marie)	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering</u>	
<b>8.2</b>	<b>Fylkesarrangement</b>	
<b>A</b>	ABUs Vårarrangement	
<b>B</b>	ABUs Vinterstevne 05.05.18	
<b>Elementer fra debatten</b>	<p>A: Bør ABU lage retningslinjer for å arrangere fest, som stiller krav til hvor mange voksne vakter som skal være tilstede? Varsle politi i forkant av festen? Marie følger opp og får resultatene fra tevlingene.</p> <p>B: Marie må følge opp motorsagtevlere til vinterstevne, og få de til å melde seg på.</p>	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>	
<b>8.7</b>	<b>Utdeling av prisen «lokallagsstaffeten»</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Lokallagsstaffeten må promoteres bedre og dokumenteres bedre. F.eks. til Vårarrangementet ble dette annonsert for dårlig. Det må være jevnlig oppdateringer om hvordan lokallagene ligger an.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Prisen for lokallagsstaffeten blir delt ut på ABUs sommerstevnet, med virkning fra 2019.	
<b>Vedtak</b>	<u>Prisen for lokallagsstaffeten blir delt ut på ABUs sommerstevnet, med virkning fra 2019.</u>	

<b>Sak 9.18</b>	<b>Nybrott</b>	<b>Hjalmar</b>
<b>9.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>		

<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering
<b>Vedtak</b>	<u>Hjalmar legger mandatet til nybrottsnemnda på google docs innen 1.mai.</u>
<b>9.2</b>	<b>Medlemstall</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Medlemstall 1. april er 448
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning</u>

<b>Sak 10.18</b>	<b>EKKO</b>	<b>Amalie</b>
<b>10.1</b>	<b>Orientering om medlemsbladet</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Deadliner fremover: 1. juni 20. august 1. november Alle må bidra til å forbedre GEKKO spalten.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til etterretning, og følger opp GEKKO til EKKO mer i fremtiden.</u>	

<b>Sak 11.18</b>	<b>Info</b>	<b>Amalie</b>
<b>11.1</b>	<b>Orientering fra nemndsarbeid</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Nye ABU jakker – gå ut med at vi tar imot bestillinger nå, også tar Amalie bestillingssted med Louise. Dette må være ute før 1. mai så det er på plass før sommerens stevner! Må øke aktiviteten på SoMe – både Snapchat, Instagram og Facebook. Minne folk på å betale medlemskontingent. Oppland puster oss i nakken på Instagram.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	<u>Fylkesstyret tar saken til orientering, og Amalie starter prosessen med innkjøp av ABU jakker.</u>	

<b>Sak 13.18</b>	<b>Nemndshelg 2018</b>	<b>Kjersti</b>
<b>13.4</b>	<b>Evaluering</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Vel gjennomført helg. Får et pålegg på kr 500 pga. en dør på Johnsrudhytta ikke var lukket og låst. Må huske at fylkesstyret skal gå foran som gode eksempler.	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til etterretning	

<b>Sak 17.18</b>	<b>ABUs sommerstevne 15.-17. juni</b>	<b>Maja</b>
<b>17.1</b>	<b>Orientering</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Hovedsponsor er i boks. Kick-off festen er utsatt til 12. mai Hold av 12. eller 13. juni for dugnad	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	

<b>Sak 20.18</b>	<b>NBUs Høstarrangement 2019</b>	<b>Jorunn</b>
<b>20.1</b>	<b>Orientering</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Det må jobbes med å avklare sted	
<b>Forslag til vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>Vedtak</b>	Fylkesstyret tar saken til orientering	
<b>20.2</b>	<b>Mandat</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Jorunn utarbeider mandat til neste styremøte	
<b>Forslag til vedtak</b>	Jorunn oversender ABU sitt forslag til mandat til hovedkomiteen for Høstarrangementet 2019	
<b>Vedtak</b>	Saken utsettes til neste styremøte	

<b>Sak 22.18</b>	<b>Mandater</b>	<b>Jorunn</b>
<b>Elementer fra debatten</b>	Alle styremedlemmene skal lage et mandat for arbeidsåret for 2018-2019 som skal godkjennes på styremøte.	

<b>Forslag til vedtak</b>	Mandatet til organisasjonsutvalget, bygdepolitisk utvalg, tevlingsnemnda, aktivitet- og kulturnemnda, nybrottsnemnda og infonemnda blir godkjent av fylkesstyret, og blir brukt som et arbeidsdokument i 2018/2019.
<b>Vedtak</b>	Mandatet til organisasjonsutvalget, bygdepolitisk utvalg, tevlingsnemnda, aktivitet- og kulturnemnda, <del>nybrottsnemnda</del> og infonemnda blir godkjent av fylkesstyret, og blir brukt som et arbeidsdokument i 2018/2019.

<b>Eventuelt</b>	
<b>Fylketslaget «drømme sentral styre»</b>	
<b>Forslag til vedtak</b>	Styret melder inn forslaget til valgkomiteen innen fristen
<b>Vedtak</b>	<u>Styret melder inn forslaget til valgkomiteen innen fristen</u>
<b>Festkulturen i ABU for tiden</b>	
<b>Møtekritikk</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Ingen hadde noe å melde
<b>Møteplan</b>	
<b>Elementer fra debatten</b>	Skal settes møteplan for to styremøter fremover
	15. mai klokken 18.30 på Lesteberg Gård hos Sissel 19. juni klokken 18.30 på Grønt Fagsenter Årsmøteutsendingsmøte blir 3. juli 18.30 Sommeravslutning 18. august med Åge Aleksandersen

Møte hevet kl. 21.35